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Město Heřmanův Městec
náměstí Míru 4, 538 03 Heřmanův Městec
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,
ZAPIS

z jednaní odborné komise Rady města č,212024
Komise sportovní, {

kíeré se uskutečnilo
v úterý dne 8. !0.2024 od 18.45 hodin

v budově městského úřadu v l{eřmanově Městci,

Přítomni: Ing. LeŇa Ulrichová, Ing. Jitka Holasová Ing. ondřej Běloušek, J, Meduna

Nepřítomen: Luboš Lesak
Host: Ing. Aleš Jiroutek

Zápisz jednán1:

1) Koncepce sportu
Nová torr".p." není stále schválena, důvodem dle informací pana starostY je, Že radni

Tomáš ceúaa dosud nepředal své připomínky. J. Holasová byla Pověřena telefonickY

kontaktovat T. Celundu^apožáňat^oleho výjádření. Ten sdělil, že předal koncePci

k připomínkování ostatnímiadním, u ii *. údajně zatlm nevyjádřili. Dále T. Celunda

slíbil poslat t orr..p.i se svými připomínkami]sportovní komisi. Ta by §rto PřiPomínkY

ao to*"p" 
" 

ruprá"orataapoté znovu předložila radě města ke schvalenÍ.

2) Návrh úpravy Pravidel pro sportovní dotace

a) Dotační titul Program podpoly sportu
o Vyřadit zcela boj čl. II bod c) a članek III. bod c) z dŮvodu téŽe PodPory

; iň;il p"áp"ry mládeževe sportovních organizacích a to za předpokladu"
I t. V - , n_l^Y^! +2+.-1 D_^-^*

whlašován.
D"t"črí tttrl Program podpory mládeže ve sportovních organizacích pro

m|ádů2024
Tento dotační titul ve \ryši 300 000 Kč bude vyhlášen i v následujícím roce,

Sportovní komise pro jeho vyhlášení dává tyto připomínky:

Bod 1., a) měsíční výši odměny pro trenéry zvýšit z2000 Kč na 5 000 Kč

zrušttpodmíŇu, žesociální a zdravotní pojištění je neuznatelným nákladem _

důvodem jsou změny v DPP
Sportovníkomise při vyhodnocení žádosti o dotaci na trenéry přihlíží k:

- počtu svěřenců

b)

a

a
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3)

4)

5)

6)

Město Heřmanův Městec
náměstí Míru 4, 538 03 Heřmanův Městec

- objemu tréninkových nebo cvičebních hodin

- času strávenému účastí v soutěžích
o Předat rozdělení dotace do pravomoci sportovní komise

J. Holasová byla pověřena konzultovat náwhy s předkladatelem dotace O.

Volejníkem. Tenjí sdělil, že s návrhy rovněž souhlasí.

b)§
Web města a odkary na sportovní kluby
Komise vznesla skrze email dotazna paní místostarostku, proč na webu města, kteý je
nyní v rekonstrukci, nejsou nyní odkazy na weby mísfuťch sportovních klubŮ. Paní
místostarostka zařídila nápravu aodkazy na weby sportovních klubŮ zde jiŽ jsou.

Sportovní stavby ve městě.
Komise požádala o informaci, jaké sportovní stavby jsou v plánu. Pan starosta

informoval o schválené verzi rekonsbrrkce prostoru kolem sportormí haly a o snaze

vybudovat v parku Bažantnice disgolf. Rovněž informoval o možnosti vyrržití nově

výbudovaného hřiště u školy, kteréje přístupné široké veřejnosti. Je zde kdispozici i
basketbalový koš. Ten byl také nově postaven na tréninkovém hřišti v areálu FK Jiskra.

Pro celý areáI,v němž působí fotbalový klub, je v přípravě sfudie jeho využitelnosti pro

fotbal a případně i další klub (hokejbal). Tato studie by měla být základem pro celkovou
rekonstrukci celého areálu a především zázemi pro sportovce.

Podpora pohybu a sportování mládeže
Ing. Ulrichová navrhuje větší spolupráci mezi kluby s cílem zajistit více cvičitelŮ a
cvičitelek pro vedení pohybových hodin pro mládež, hodin zaměřených na celkovou
pohybovou obratnost dětí bez specializace na konkrétrú sport. Informovala o

možnostech, které nabizíSokol svým cvičitelům - metodiky, školení ucelené programy

a aktivity k přímému zapojetlt. Upozomil4 že místní jednota Sokol, nedokáŽe tuto

nabídku využívat a apelovala na pomoc při zajištění trenérů a cvičitelek, které by
dokázali s mládeží fundovaně pracovat.

Oslavy 700 let města v roce 2025
Pan starosta informoval o připravovaných aktiviách v nasledujícím roce - roce 700.

v}ročí za7oženi města. PožáďaI o zapojení sportovních klubů a to aktivitami během

celého nrásledujícího roku s podtextem oslav. Jiždííve se stejnlim požadavkem oslovila
emailem všechny sportovní kluby místostarostka města. Sportovní komise toto bere na

vědomí a bude tento požadavek šířit a podporovat. ,.| ./!
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Jitka Holasová
předsedkyně sportovní komise
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